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Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej 

Rady Powiatu Zgierskiego 

kadencji 2018 - 2023  
 

 

PROTOKÓŁ NR 47/23 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 23 maja 2023 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu  
 

 

W posiedzeniu udział wzięło 8 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Listy: obecności członków Komisji i gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Informacja o działalności Wydziału Architektury i Budownictwa Starostwa Powiatowego 

w Zgierzu. 

3. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na LXII sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Pietruszewski otworzył 47 posiedzenie Komisji.  
 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.  
 

Ad. 2 

Informacja o działalności Wydziału Architektury i Budownictwa Starostwa 

Powiatowego w Zgierzu stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 3 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/461/21 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2023. 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Agnieszka Szymczyk przedstawiła projekt uchwały.  

 

Komisja przy 6 głosach za i 2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/460/21 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2023-2037. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Komisja przy 6 głosach za i 2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w zakresie dotyczącym Komisji. 
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3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Powiat Zgierski 

mienia Skarbu Państwa – nieruchomości położonej w gm. Zgierz, obręb Besiekierz 

Rudny. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Starostwa Powiatowego w Zgierzu 

Sylwia Lewińska przedstawiła projekt uchwały.  

 

Radny Mirosław Burzyński chciał wiedzieć, co z działką po byłej szkole.  

 

Naczelnik przekazała, że jest prowadzone postępowanie w sprawie przekazania 

nieruchomości na rzecz Gminy Zgierz. Darowizna będzie miała na celu wybudowanie 

boiska przez szkołę.   

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwały Nr XXXIII/313/21 Rady Powiatu Zgierskiego                        

z dnia 28 maja 2021 r. w sprawie przyjęcia „Programu Rozwoju Powiatu 

Zgierskiego pod nazwą: Strategia Rozwoju Powiatu Zgierskiego 2030” wraz                           

z „Prognozą oddziaływania na środowisko Programu Rozwoju Powiatu 

Zgierskiego”.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

 

Ad. 4 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 46/23 z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad. 5 

Radny Leszek Potakowski zgłosił potrzebę wykopania ok. 150 metrów rowu w Gozdowie   

(od sklepu) jadąc od Strykowa w kierunku Woli Mąkolskiej. Jak będzie kopany rów, to jeden 

z rolników zobowiązał się, że sam założy sobie przepust.  

 

Radny Mirosław Burzyński zgłosił wykaszanie przy drodze powiatowej na odcinku                                 

od Kwilna do Brachowic. Tam kursuje komunikacja gminna i jest tak zarośnięte, że zagraża 

bezpieczeństwu, szczególnie jeżeli chodzi o dzieci.  

 

Radna Joanna Mariankowska przekazała, że wczoraj Komisja Ochrony Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Spraw Rynku Pracy odbyła posiedzenie w Domu Pomocy Społecznej  

w Rąbieniu prowadzonym przez Fundację FOSA. Jest tam taki wolny teren przy drodze, który 

Fundacja chciałaby zagospodarować w celu rozwoju placówki na miejsce wytchnieniowe.                       

Czy Fundacja może mieć prawo pierwokupu tego terenu, czy musiałoby iść to przetargiem. 

Czy jest możliwość po tej długoletniej współpracy z Fundacją, żeby ona miała prawo 

pierwokupu. 

 

Starosta Zgierski Bogdan Jarota powiedział, że prawo pierwokupu Fundacja ma, jest tylko 

pytanie, czy mamy rozpocząć proces sprzedaży, czy dzielenia tej działki. Rozmawiał z prezes 

Fundacji o chęci inwestowania w ośrodek wytchnieniowy, natomiast nie sygnalizowała 

zamiaru pozyskania tego terenu na własność. Rozmowy szły w kierunku dania pozwolenia                    

i użyczenie działki. Wykup jest nową sprawą.   

 

Zdaniem radnej Joanny Mariankowskiej miejsce wytchnieniowe dla powiatu to na pewno 

dobry kierunek działania. Sprzedaż tego kawałka, który jest ugorem jest zasadne.  

 

Starosta oznajmił, że jak Fundacja zwróci się z takim wnioskiem, Zarząd będzie go 

rozpatrywał 
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Przewodniczący Komisji zapytał, czy wykaszania już ruszyły przy drogach powiatowych.  

 

Starosta potwierdził.  

 

Przewodniczący Komisji dopytywał o łatanie ubytków na drogach powiatowych.  

 

Starosta przekazał, że w tej chwili kończymy uzupełniające postępowanie wyłonienia 

wykonawcy. Będzie podpisana umowa do końca tygodnia i będą podjęte prace.   

 

Przewodniczący Komisji chciał wiedzieć, czy było podpisanie umowy z wykonawcą, jeżeli 

chodzi o drogę powiatową Borszyn - Parzęczew. 

 

Starota powiedział, że podpisanie umowy było i przekazanie terenu budowy nastąpi                          

po 7 dniach od jej podpisania.  

 

Radna Joanna Mariankowska złożyła gratulacje Przewodniczącemu Komisji za odznaczenie 

Zasłużony dla pożarnictwa. Powiat Zgierski ma swojego człowieka.  

 

Przewodniczący Komisji podziękował za gratulacje.  

 

Ad. 6 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 47 posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała 

                Przewodniczący Komisji 

Główny specjalista         Rozwoju Gospodarczego  

Wanda Komorowska        i Infrastruktury Przestrzennej 

 

 Włodzimierz Pietruszewski 

 


